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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 21 listopada 2017r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu obrad przywitał 

wszystkich Radnych i przybyłych gości. W posiedzeniu uczestniczyło dziesięciu członków 

Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu (w pkt. 4. porządku 

na posiedzenie dotarł pan Wojciech Porzych, a w pkt 5 obrady opuścił pan Piotr Chudzyński) 

oraz ze Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, 

pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu, pan Mariusz Stężewski – Dyrektor Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, pan Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału 

Rozwoju i Funduszy Europejskich i pan Roman Meger – Dyrektor Wydziału Dróg Powiato-

wych oraz pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą  

w Koronowie, a także pan Jacek Goszczyński z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony  

Środowiska w Bydgoszczy. 

  

  Porządek posiedzenia komisji stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, został przez 

Radnych przyjęty w głosowaniu jednomyślnie. 

    

  Następnie Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia  

Komisji w dniu 17 października 2017r.  

 

  W punkcie 4 porządku obrad, pan Jacek Goszczyński – Naczelnik Wydziału  

Monitoringu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Bydgoszczy przedstawił 

przy pomocy prezentacji multimedialnej informację o stanie środowiska na terenie wojewódz-

twa kujawsko – pomorskiego i powiatu bydgoskiego. W trakcie dyskusji  

Naczelnik udzielił również wyjaśnień na zapytania Radnych: pana Piotra Chudzyńskiego  

w sprawie zasad realizowanych przez Inspektorat kontroli, podejmowania interwencji  

a także kryteriów lokowania stacji pomiarowych oraz pani Elżbiety Mojzesowicz  

w sprawie monitoringu stanu środowiska w Koronowie i występującego tam okresowo  

smogu. 

 

  W punkcie 5 porządku obrad, Radni zapoznali się z informacją o działaniach  

mających na celu promocję powiatu bydgoskiego. Informacje przedstawił pan Andrzej  

Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego  

w Bydgoszczy. Przewodniczący Maciej Makowski przypomniał o inicjatywie sprzed kilku 

lat, aby każda szkoła powiatowa wyposażona była we flagę Powiatu Bydgoskiego. Radna 

Elżbieta Wysocka stwierdziła, że to bardzo dobry pomysł i że każda szkoła na terenie powiatu 

bydgoskiego powinna taką flagę posiadać. 

Na koniec pan Leszek Kuziak – prezes Zarządu LGD Trzy Doliny, odpowiadając na zapyta-

nie Radnej Elżbiety Mojzesowicz przedstawił zasady oceny wniosków o wsparcie finansowe 

dla organizacji pozarządowych przez niezależnych członków Rady LGD. Przedstawił obo-

wiązujące procedury i historię ustalenia kryteriów oceny wniosków. Wyjaśnił  również, że 

obecny Zarząd LGD nie miał możliwości zmiany ustalonych kryteriów. Poinformował także 

o procedurach odwoławczych.  
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  W punkcie 6 porządku obrad, Przewodniczący Komisji zwrócił się do Radnych  

z zapytaniem, czy mają jakieś zapytania i uwagi do przedłożonego przez Zarząd Powiatu pro-

jektu budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2018? Radni nie wnieśli uwag. 

 

  W punkcie 7 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 30 listopada 2017r.:  

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

niektórych nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela 

w szkołach i placówkach dla których organem prowadzącym jest Powiat Bydgoski  

przedstawiła i udzieliła wyjaśnień na zapytanie Radnej Elżbiety Wysockiej o zasady 

funkcjonowania doradcy zawodowego w szkołach,  pani Maria Strąk – Dyrektor  

Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. Dalej projekt uchwały  

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

2) Projekt uchwały w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Koronowie 

przedstawiła i udzieliła wyjaśnień na zapytania Radnych: pana Tadeusza  

Zamłyńskiego o zapotrzebowanie na takie Centrum oraz pani Elżbiety Wysockiej  

o formę w jakiej Centrum będzie funkcjonowało,  pani Maria Strąk – Dyrektor Powiato-

wego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. Dalej projekt uchwały został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

3) Projekt uchwały w sprawie włączenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Koronowie  

do Zespołu Szkół Zawodowych im. gen. Stanisława Maczka w Koronowie przedstawiła 

pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. 

Dalej projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany  

pozytywnie. 

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Bydgoskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2018 przedstawił i udzielił wyjaśnień na zapytanie Radnej Elżbiety Wysockiej o konsulta-

cje społeczne programu, pan Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy 

Europejskich Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Dalej projekt uchwały został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Sicienko zadania publicznego w zakresie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych w granicach administracyjnych gminy, po jego 

przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę Bydgoskiego, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

6) Projekt uchwał zmieniających uchwały: 

- Nr 203/XXVI/17 Rady Powiatu Bydgoskiego z dnia 30 marca 2017r. w sprawie  

wyrażenia woli realizacji projektu partnerskiego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej  

nr 1526C Samociążek – Bożenkowo polegająca na budowie ścieżki rowerowej  

na odcinku od Samociążka do Bożenkowa o długości ca 4,7 km. Część 1” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

na lata 2014 – 2020, 

- Nr 204/XXVI/17 Rady Powiatu Bydgoskiego z dnia 30 marca 2017r. w sprawie  

wyrażenia woli realizacji projektu partnerskiego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej  
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nr 1526C Samociążek – Bożenkowo polegająca na budowie ścieżki rowerowej  

na odcinku od Samociążka do Bożenkowa o długości ca 1,1 km. Część 2”, 

po ich przedstawieniu przez pana Andrzeja Kubiaka – Dyrektora Wydziału Rozwoju  

i Funduszy Europejskich Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy, zostały przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie. 

7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środków 

finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

na 2017r., po jego przedstawieniu przez pana Wojciecha Porzycha – Starostę Bydgoskie-

go, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

8) Projekt uchwały zmieniającej budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2017  przedstawiła  

i udzieliła wyjaśnień na zapytanie Radnego Piotra Kozłowskiego w sprawie  

zmniejszenia środków na działalność dps-ów, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik  

Powiatu. Dalej projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany  

pozytywnie. 

9) Projekty uchwał w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu: 

- uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojaz-

dów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu obowią-

zujących w 2017 r., 

- uchwały w sprawie przyjęcia zasad i warunków wykorzystywania herbu i flagi Powia-

tu Bydgoskiego, 

- uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej na prace kon-

serwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do reje-

stru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Bydgoskiego, 

- uchwały w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzeń zasadni-

czych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Po-

wiat Bydgoski, 

- uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu przy-

znawania środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, 

nauczycieli emerytów i rencistów lub nauczycieli pobierających świadczenia kompen-

sacyjne ze szkół i placówek dla których organem prowadzącym jest Powiat Bydgoski, 

- uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wy-

miaru godzin zajęć nauczycieli dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszcze-

gólnych okresach roku szkolnego, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin za-

jęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla sta-

nowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących kształcenie w for-

mie zaocznej i zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej, 

zostały przez Komisję jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie. 

 W punkcie 8 porządku obrad „sprawy bieżące”, Radny Maciej Makowski  

poinformował o udzielonej przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa odpowiedzi  

na wniosek z ostatniego posiedzenia Komisji w sprawie opóźnień w realizacji dopłat  

dla rolników. 

  W punkcie 9 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania” Radna Elżbieta  

Wysocka zapytała się, kiedy zostaną dokończone prace związane z wymalowaniem linii kra-

wędziowych na drodze Solec Kujawski – Chrośna. Starosta wyjaśnił, że prace zostaną dokoń-
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czone przy sprzyjających warunkach pogodowych. Na chwilę obecną jezdnia jest za mokra i 

farba nie będzie się trzymała jej powierzchni. 

Radny Tadeusz Zamłyński zapytał się o wymalowanie oznakowania poziomego  

w Gądeczu i Strzelcach Górnych. Wyraził swój zawód, że pomimo wielokrotnych  

wystąpień Radnego i zapewnień Starosty, prace nie zostały jeszcze wykonane. Radny  

zapytał się również o strzelnice powiatowe. Starosta wyjaśnił, że niestety nie wszystkie pro-

jekty organizacji ruchu udało się zrealizować w czasie. Mimo to, bardzo dużo linii udało się 

w br. wymalować. Część prac będzie kontynuowanych wiosną. Starosta wyjaśnił również, że 

w budżecie powiatu nie ma środków na funkcjonowanie strzelnic. Jedyne  

informacje jakie Starosta posiada nt. tworzenia strzelnic powiatowych pochodzą  

z mediów. Starosta czeka na ustawę określającą zasady ich tworzenia, funkcjonowania  

i przede wszystkim finansowania.   

Radna Joanna Kin podziękowała za ujęcie w projekcie budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 

2018 inwestycji drogowej w Prądocinie. 

 

  Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

o godz. 15.41.  

 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 

- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 

6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


